
ИООО «ЛИНПАК ПЕКЕДЖИНГ ИСТ» 

Предприятие обладает полным производственным циклом и входит в 

международную группу компаний Klöckner Pentaplast. Головной офис 

располагается в Лондоне (Великобритания). Основная продукция: лотки из 

вспененного полистирола для упаковки пищевых продуктов: стандартные 

(без влаговпитывания), влаговпитывающие, а также барьерные лотки под 

запайку для упаковки в модифицированной атмосфере. 

Ассортимент включает в себя 24 типоразмера в различных модификациях и в 

11 цветовых решениях. 

Предприятие также занимается дистрибьюцией продуктов других заводов 

LINPAC и Klöckner Pentaplast на территории Республики Беларусь. 

Клиентами нашей компании являются крупнейшие фабрики-переработчики и 

упаковщики птицы, мяса, рыбы и других пищевых продуктов в Беларуси, 

Российской Федерации, Молдове и 

Украине. 

 

 

A member of Klöckner Pentaplast Group of Companies. Head office: London 

(UK). Full production cycle of trays made of expanded polystyrene for food 

packaging: standard (without absorption), absorbent trays and barrier sealing trays 

for MAP. The range of products includes 24 standard sizes in various 

modifications and 11 colors. Distribution of LINPAC and Klöckner Pentaplast 

plants products in the Belarusian market. LINPAC Packaging as part of Klöckner 

Pentaplast Group of Companies is an international market leader in the production 

of primary fresh food packaging and food service solutions. As a well-established 

packaging manufacturer with strong reputation across Western Europe the site in 

Belarus gives food packers and manufacturers in Eastern Europe access to the 

same high quality standards of packaging, service and expertise we offer in the 

west. 
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